



AK-MÖTE 241121

Närvarande: Fredrik Tegfors, Karl Bergbom, Peter Borg,
Håkan Nilsson Söder & Jenny Karlsson Ståhl

1. Mötets öppnande;

2. Val av sekreterare: Jenny Val av justerare: Karl & Peter

3. Fastställande av dagordning

4. Föregående protokoll

5. Ekonomisk rapport

Oslo- lägre än budgeterat. Just nu: 6200 kr under budget totalt.

6. VSF, extra årsmöte. Jonas avgår som ordförande

Jonas har tillsatts som VD på världscupen i Falun –därmed jävig och har avgått på eget initiativ.

Vi har nu möjlighet att nominera. Ring Jesper Fritzon eller kontakta Fredrik.

Fredrik har tipsat om: Erik Öhrlund

Fler ledamöter behövs - Jenny kollar återigen efter någon i Faik, Peter kollar i Vitesse.

7. RF/SISU – projekt vi vill driva inom AK eller inom VSF

Finns mycket att stöd att söka! Föreningsutvecklande eller individutvecklande. Föreläsningar mm.

Ev hitta på något i anslutning till GM i Åmål. Fredrik tar kontakt med SISU-representant och kollar.

Fundera och diskutera med klubbarna – vad skulle vi kunna göra?

8. Gemensamma mössor inom VSF

Vi bordlägger frågan tills vi ser hur den ser ut? Ev bättre lämpad för LVC-åkare?

Regionen bättre lämpad att ta fram en mössa till USM-åkarna istället.

9. Kanslist arbetsbeskrivning

Niklas Wik – 45% (40% längd, 5% alpint) Se bif beskrivning

10. Stipendium VSF

2 st stipendier a´3000 för U16 – delas ut på tinget på våren, nomineras under säsongen. Se bif kriterier. Förra året gick det till: Lukas & Rut (enda nominerade) Sprid i klubbarna!

11. Kurser

-Region, Satu 1 Norrköping. Anmälan öppen på skidor.com

-Region Svensk Alpin Barntränare utbildning. (ej ute för anmälan ännu, kommer i November 2024)
Plats Ulricehamn.

-Distrikt, Bansättarkurs Hasse Larsson. I december om snö finns. Ev en onsdag

12. Sponsorer för distriktets verksamhet

Karl har fixat sponsring av Atomic till Para-gruppen, bl a skidor, t-shirt samt rabatt på atomic-mtrl.

13. Övriga frågor

Samling 07:45 eller 13 på Snö Oslo på lördag. Peter skriver ut i gruppen.

Lägg ut info i tävlingskalendern! Tel-nr till ansvarig till Fredrik så kan han hjälpa till att påminna.

HLR & akut-skade-kurs för tränare – Peter frågar Björn Aaby Eriksson.

12. Nästa möte

Ons 8:e Jan kl 20:00 Karl skickar inbjudan